
ZAPISNIK 

 

s dvadeset i prve (21.) sjednice Školskog odbora Hotelijersko – turističke škole u Zagrebu, održane 

22. prosinca 2022. godine s početkom u 15:01 sati. 

 

Sjednici su nazočni sljedeći članovi Školskog odbora: Ksenija Jerić Antoljak, Tomislava Pešušić, 

Marija Mijatović, Nastasja Andrejev Mikić, Krešimir Dabo i Vilim Matula 

 

Nisu nazočni: Dijana Markoci (unaprijed najavljen i opravdan izostanak) 

Ostali nazočni: dr.sc. Zdravka Krpina (ravnateljica), Silvija Butić (voditeljica računovodstva) i Stella 

Šantek (tajnica)  

 

Sjednicom predsjeda predsjednica Školskog odbora, Ksenija Jerić Antoljak. 

Predsjednica Ksenija Jerić Antoljak konstatira kako sjednici prisustvuje dovoljan broj članova 

Školskog odbora za održavanje sjednice te pravovaljano odlučivanje tijekom održavanja iste. 

Zapisnik će voditi tajnica školske ustanove, Stella Šantek. 

Predsjednica Školskog odbora predlaže sljedeći dnevni red: 

 

DNEVNI RED 

1. Verifikacija zapisnika s 20. sjednice 

2. Usvajanje dopune Financijskog plana za 2023. godinu s projekcijama za 2024. i 2025. godinu 

3. Radni odnosi 

4. Razno 

 

 

Školski odbor jednoglasno usvaja predloženi dnevni red. 

 

Ad 1 

Razmatra se zapisnik s prethodne sjednice i postavlja pitanje ima li tko primjedbi ili dopuna na 

zapisnik, koji je dostavljen članovima Školskog odbora. 

Nema izmjena ni dopuna te se jednoglasno verificira zapisnik s prethodne sjednice Školskog odbora 

(20. sjednica, 14. prosinca 2022.).  

 

Ad 2 

Voditeljica računovodstva obavještava članove Školskog odbora kako smo 15. prosinca zaprimili 

mail Osnivača kako je potrebno dopuniti Financijski plan. U prethodno dobivenim uputama je 

objašnjeno kako se sredstva doznačena od strane Osnivača ne planiraju u proračun. Sada je uputa 



izmijenjena te je potrebno usvojiti dopunu jer je na sjednici Gradske skupštine Grada Zagreba usvojen 

plan bez prihoda iz proračuna, koji su sada uvršteni. Voditeljica računovodstva izlaže dopunu 

Financijskog plana. Školski odbor jednoglasno usvaja dopunu Financijskog plana za 2023. godinu s 

projekcijama za 2024. i 2025. godinu. 

Ad 3 

Ravnateljica obavještava članove Školskog odbora kako su završena tri javna natječaja, za radna 

mjesta nastavnika/ce talijanskog jezika na neodređeno i nepuno radno vrijeme (11 sati tjedno, 6 sati 

nastave tjedno), nastavnika/ce matematike na određeno i puno radno vrijeme te nastavnika/ce 

matematike na određeno i nepuno radno vrijeme (20 sati tjedno, 10 sati nastave tjedno). Za radno 

mjesto nastavnika/ce talijanskog jezika na neodređeno i nepuno radno vrijeme izabrana kandidatkinja 

je Nataša Kovačić. Za radno mjesto nastavnika/ce matematike na određeno i puno radno vrijeme 

izabrana je kandidatkinja Rebeka Šarić. Za radno mjesto nastavnika/ce matematike na određeno i 

nepuno radno vrijeme je ravnateljica donijela odluku o neizboru kandidata jer nije pristigla nijedna 

prijava na natječaj. Ravnateljica članove Školskog odbora traži suglasnost za sklapanje ugovora o 

radu s navedenim izabranim kandidatkinjama. Školski odbor jednoglasno daje suglasnost za 

sklapanje ugovora o radu s Natašom Kovačić i Rebekom Šarić. 

 

Ad 4 

Školski odbor raspravlja o raspisanim natječajima za nastavnika/cu ekonomske grupe predmeta na 

neodređeno i nepuno radno vrijeme (24 sata tjedno, 14 sati nastave tjedno) i za nastavnika/cu 

ekonomske grupe predmeta na određeno i nepuno radno vrijeme (20 sati tjedno, 11 sati nastave 

tjedno). Članice Školskog odbora iz redova Škole (Jerić Antoljak, Mijatović, Pešušić) iznose 

mišljenje da je po njihovim saznanjima u natječaju za neodređeno radno vrijeme raspisano više sati 

nego što škola treba. Ravnateljica izjavljuje  da će svim članovima Školskog odbora do sljedeće 

sjednice poslati sva zaduženja svih nastavnika ekonomske grupe predmeta. Članovi Školskog odbora 

smatraju kako nije bilo potrebno raspisivati natječaj jer u školi postoji radnik koji radi na neodređeno 

i nepuno radno vrijeme na mjestu nastavnika ekonomske grupe predmeta te mu je trebalo dopuniti 

satnicu. S obzirom na činjenicu kako je danas posljednji dan mogućnosti prijave na natječaj, natječaj 

se neće poništiti. Ravnateljica provedbu natječaja prepušta predsjednici Školskog odbora te će prema 

njenom prijedlogu imenovati Povjerenstvo za provedbu natječaja, čija će predsjednica biti 

predsjednica Školskog odbora. Ravnateljica predlaže da u Povjerenstvu budu dva nastavnika 

ekonomske grupe predmeta, s obzirom na važnost struke u ovoj školi. Ravnateljica iznosi činjenice 

kako je nastavnik Kantor zaposlen u ovoj školi na 7 sati tjedno te po njenoj izričitoj preporuci na 12 

sati tjedno u Agronomskoj školi. Poštovana je procedura obavještavanja Gradskog ureda, koji nije 

uputio odluku o prednosti pri zapošljavanju, čime se automatski omogućilo raspisivanje natječaja. U 



trenutku raspisivanja natječaja, ravnateljica nije imala saznanja o želji ili potrebi kolege Kantora, s 

obzirom da je paralelno sa školama radio i u privatnom sektoru. Školski odbor utvrđuje da kolega 

Kantor u trenutku raspisivanja natječaja nije više radio u privatnom sektoru. S obzirom na to da je 

riječ o zadnjem danu natječaja, natječaj se neće poništiti. Kolega Kantor je, osim toga, osobno otišao 

u Gradski ured gdje mu je rečeno da više ne mogu učiniti ništa budući da ga Agronomska škola nije 

prijavila kao osobu koja traži zaposlenje do punog radnog vremena, iako je on mislio da je. 

 

Budući je iscrpljena posljednja točka Dnevnog reda, predsjednica Školskog odbora, Ksenija Jerić 

Antoljak zaključuje sjednicu u 15:27 sati. 

 

KLASA: 007-04/22-02/15 

 

URBROJ: 251-346-03/01-22-2 

 

 

 

Zapisničar:                                                                      Predsjednica Školskog odbora:  

Stella Šantek                                                                   Ksenija Jerić Antoljak 

 

_________________                                                      ______________________ 

 

 

 

 

 


